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PROCES  - VERBAL 
 
 
 
 Incheiat astazi 29.01.2015 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al 
orasului Ocnele Mari convocat prin Dispozitia nr.16/22.01.2015, emisa de primarul 
or.Oc.Mari, la care participa un numar de 11 consilieri din totalul de 13 consilieri in 
functie. La sedinta participa domnul Cilea Gheorghea locuitor in mun.Rm.Valcea si 
cetateni ai or.Oc.Mari. 
 Se solicita modificarea ordinei de zi prin introducerea a doua proiecte de 
hotarare si anume:  

1. Proiect de hotarare privitor la : Aprobare reabilitare Pod- strada Capsunilor 
afectat de calamitati naturale; 

2.Proiect de hotarare privitor la : aprobare studiu de fezabilitate, a indicatorilor  
tehnico-economici a investitiei”Modernizare strazi in or.Oc.Mari” lucrari in 
continuare – etapa a II-a. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
 

ORDINEA DE ZI : 
 

- Proiect de hotarare privitor la: Aprobarea Plan de actiuni sau de lucrari de 
interes local pe anul 2015 pentru repartizarea orelor de munca prestate lunar de catre 
persoanele majore apte de munca din familiile beneficiare de ajutor social. 

     - Probleme diverse. 
Ordinea de zi a fost aprobata cu unanimitate de voturi. 
S-au supus aprobarii procesele-verbale al sedintelor extrordinare din data de 

08.12.2014, 16.12.2014, 23.12.2014 si 29.12.2014 si a sedintei ordinare din data de 
22.12.2014 , care au fost aprobate cu unanimitate de voturi. 

Cu privire la procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 22.12.2014 
domnul Cilea Gheorghe, cetatean al mun.Rm.Valcea doreste sa spuna ca nu s-a 
consemnat ca dumnealui a spus ca „Trica Petre a stricat o casa fara a se preciza 
punctul Facai”. 
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S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi :” Aprobarea Plan de actiuni sau de 
lucrari de interes local pe anul 2015 pentru repartizarea orelor de munca prestate 
lunar de catre persoanele majore apte de munca din familiile beneficiare de ajutor 
social. 

Domnul consilier Lazaroiu Constantin spune ca din planul de actiuni si lucrari 
au fost omise  lucrari care vor fi executate pe caile de comunicatie. De asemenea, 
solicita elaborarea unor norme de munca pentru persoanele care executa orele de 
munca. 

Domnul primar spune ca sunt foarte putine persoane care sunt beneficiare de 
ajutor social, iar dintre acestea foarte putini care executa orele de munca. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare si a fost aprob at cu 11 voturi 
„pentru”. 

S-a trecut la primul punct introdus pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare 
privitor la : Aprobare reabilitare Pod- strada Capsunilor afectat de calamitati 
naturale” 

Domnul primar spune ca acest pod a fost afectat de ploile abundente din anul 
2014. Datorita acestui fapt s-a solicitat sprijin Comitetului Judeteam pentru Situatii 
de Urgenta Valcea. In acest sens  a fost intocmita documentatia pe care pe care astazi 
o supune aprobarii Consiliului Local. Spune ca pretul constructiei podului este de 
aproximativ 2 miliarde lei vechi. Va fi organizata licitatie, dar trebuie sa se tina cont 
ca nu intotdeauna criteriul „pretul cel mai scazut” este cel mai corect. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare si aprobat cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la cel de-al doilea punct introdus pe ordinea de zi :” Proiect de 

hotarare privitor la : aprobare studiu de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici 
a investitiei”Modernizare strazi in or.Oc.Mari” lucrari in continuare – etapa a II-a.” 

Domnul consilier Fetele Danut intreaba daca mai exista si o etapa a III-a, 
deoarece a sesizat din studiul de fezabilitate ca nu au fost prinse strazile Abatorului, 
Strandului, Valea Bradului, Buridava. 

Domnul viceprimar spune ca, initial, a fost intocmit un studiu de fezabilitate 
care a cuprins toata reteaua stradala din or.Oc.Mari, asa- zisul „Proiect mare”. 

Domnul primar spune ca acest proiect a cuprins toate strazile. Pana in prezent, 
intr-o prima etapa au fost asfaltate o parte din strazi, urmand ca in etapa a II-a sa fie 
finalizate si celelalte. Spune ca a incheiat un protocol cu constructorul pe care-l 
prezinta Consiliului Local Oc.Mari. Protocolul are ca obiect strazile Cosota, 
Cocenesti, Ginjulesti, strazi pe care se deruleaza in acest moment introducere apa si 
canal, iar din acest motiv au fost intrerupte lucrarile de asfaltare, urmand ca dupa 
finalizarea acestor lucrari sa se reia lucrarile de asfaltare. Spune ca si-a asumat o 
responsabilitate, dar nu putea sa asfalteze si apoi sa sparga asfaltul pentru 
introducerea apei. De asemenea, spune ca str.Lunca va fi asfaltata in doua etape si pe 
proiect a fost introdusa si str.Buda. 

Domnul consilier Lazaroiu Constantin intreaba daca in proiect au fost 
prevazute si capacitatile portante ale strazilor si solicita instalarea indicatoarelor 
rutiere pe aceste strazi. 

A fost supus la vot proiectul de hotarare care a fost aprobat cu unanimitate de 
voturi. 
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S-a trecut la punctul : Probleme diverse. 
S-a prezentat cererea nr.133/07.01.2015 formulata de Coman Lucica prin care 

solicita prelungirea contractului de inchiriere pentru imobilul din str.Salinei. 
Domnul viceprimar propune prelungirea contractului pe o perioada de un an de 

zile avand in vedere situatia sociala a acestei familii. 
Domnul primar spune ca a aprobat ca acest contract sa fie fie aprobat pe inca 5 

ani de zile. Este nemultumit ca au trecut aproape 8 ani din mandat si nu a reusit sa 
faca nicio concesiune, cu exceptia celei de la Fundatia „Inima pentru Inima”. 
Constructiile existente pe care Consiliul Local Oc.Mari le are in administrare 
degradandu-se pe zi ce trece. 

A fost supusa la vot propunerea domnului viceprimar de prelungire a 
contractului de inchiriere pe un an de zile, propunere ce a fost aprobat cu 11 voturi 
„pentru”. 

Domnul Dobre Ion, locuitor al or.Oc.Mari este nemultumit de modul cum 
lucreaza firma care executa lucrari de apa si canalizare in or.Oc.Mari. Spune ca 
gramezile de nisip au fost puse pe gardurile oamenilor, o parte dintre acestea fiind 
distruse. 

Domnul Juverdeanu Gabriel cetatean al or.Oc.Mari intreaba cine plateste 
pagubele provocate de aceasta firma pe str.1 Decembrie. 

Domnul primar spune ca fost la o sedinta la care a participat beneficiarul 
lucrarii – Apavil, constructorul, cat si dirigintele de santier si i-a rugat ca la 
urmatoarea sedinta de consiliu toate persoanele implicate in lucrarile de introducere 
apa si canal in or.Oc.Mari sa fie prezente. 

Domnul Cilea Gheorghe intreaba de ce pe str.Fagul-Miului, in punctul 
„Tabacu”, a fost instalat indicator de circulatie „interzis”. Spune ca a luat legatura cu 
dl.director Tanasie Marius care le-a comunicat ca acest semn de circulatie a fost 
instalat de primar. 

Domnul primar spune ca a instalat acesl semn pe situatii de urgenta, deoarece 
in zona au aparut alunecari de teren, existand pericol de accident, iar proiectantul 
Minesa-Cluj a spus ca pe acest drum nu se mai poate circula, urmand a se reface 
drumul vechi. 

Domnul Cilea Gheorghe intreaba de ce s-a mai facut investitia daca acum pe 
aceasta nu se mai poate circula. 

Domnul primar spune ca, initial, a discutat cu proiectantul ca in acea zona sa se 
faca un by-pass pe proprietatile cetatenilor, acestia refuzand acest lucru, solicitand 
bani pentru aceasta. 

Domnul Cilea Gheorghe spune ca terenul respectiv nu are proprietar. Atrage 
atentia drumului din Facai, care cobora la Biserica Ocnita. Solicita repararea acestuia, 
de asemenea solicita redeschiderea drumului din punctul „Slatioarele” inchis de Nita 
si Cosoroaba. Acest lucru  dorind sa se realizeze pana la sedinta viitoare. 

Cu privire la familia Coman Lucica domnul Dobre Ion spune ca aceasta nu mai 
plateste nici gunoiul avand o restanta de 4 milioane lei vechi. 

Domnul Radu Gheorghe, administrator public in cadrul or.Oc.Mari 
informeazaConsiliul Local ca domnul primar a gandit pentru anul 2015 demararea 
unor studii de fezabilitate pentru investitii care se vor realiza in or.Oc.Mari, 
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exemplificand : studiul de fezabilitate pentru extindere primarie, modernizare teren 
sport, amenajare parcuri, amenajare pasaj comercial in zona strandurilor, constructie 
bloc ANL si altele. 

Domnul Cilea Gheorghe spune ca terenurile aferente strandurilor Oc.Mari si 
Ocnita au fost vandute de fostul primar Parnau Nicolae. 

Domnul consilier Badea Ilie solicita ca pana la urmatoarea sedinta 
compartimentul „impozite si taxe locale” sa prezinte o informare cu privire la situatia 
incasarilor impozitelor si taxelor locale. Intreaba cat a costat reabilitarea muzeului si 
a remizei de pompieri. 

Domnul primar spune ca reabilitarea muzeului a costat aproximativ 700 
milioane lei vechi, a fost reabilitare cap-coada, iar ideea infiintarii acestuia ii apartine 
in procent de 100%. 

Doamna Trusca Maria, director Scoala Oc.Mari spune ca a salvat de la casare 
cateva calculatoare, ce face cu ele. 

Domnul primar raspunde ca propunerile pentru acordarea acestora copiilor le 
va face chiar doamna director. 

Nemaifiind alte probleme domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea 
lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
 
 
 
 
           PRESEDINTE DE SEDINTA,                                 SECRETAR,   
                                                         
                DRAGOI CONSTANTIN                        ANGHELUTA DUMITRU 
 
 
 
 
 
 
 
OCNELE MARI, 
29.01.2015  


